
Från: Björn Ekedahl <bjorn.ekedahl@lekeberg.se>
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Ämne: VB: Oro kring arbetet på Hidinge skola
Skickat: 2020-11-13 16:17:03

 
 
Med vänlig hälsning
Björn Ekedahl
Rektor
 

Lekebergs kommun-
liggande CMYK.jpg

Björn Ekedahl
Rektor
Hidinge skola F-6
0585-48860 (direkt)
bjorn.ekedahl@lekeberg.se

Lekebergs kommun
Bangatan 7
716 31 Fjugesta
0585-487 00 (vxl)
www.lekeberg.se 

 
 
Från: Björn Ekedahl 
Skickat: den 13 november 2020 16:13
Till: Hannah Norden <hannahnorden@hotmail.com>
Kopia: Monica Skantz <monica.skantz@lekeberg.se>
Ämne: SV: Oro kring arbetet på Hidinge skola
 
Hej Hannah.

Tack för ditt mail, jag har talat med Monica och vi bestämde att jag svarar på ditt mail.

Det är givetvis tråkigt att det är lärare som slutar och det är inget vi medvetet bidrar till. När någon slutar
hos oss har vi ett avslutande samtal så jag får vetskap om vad som föranleder uppsägningen.
Genom det så får jag ett underlag och feedback på om det är något vi kan förändra. Det jag kan säga är att
det är olika anledningar hos de som nu har slutat och där ser jag inte att ni som vårdnadshavare kan göra
något.

Förvaltningschefen är insatt i situationen på Hidinge skola och är en stöttande chef.
Vad gäller resursen du nämner är hen kvar fram till sportlovet och har gjort ett fantastiskt arbete på skolan
och för eleverna precis som du nämner. 
Hur sen exakt våren ser ut med tanke på vem som söker de nya tjänsterna mm vet vi inte idag och det kan
föranleda nya beslut under våren. 
Jag vill trycka på att jag vill skapa så stor trygghet som jag kan för eleverna, det är därför jag har tagit fram
den lösningen som vi nu sjösätter från v 47.
Vi har att arbeta med att skapa tillgängliga lärmiljöer för alla elever och ge rätt ledning och stimulans för att
de skall utvecklas så långt som möjligt mot målen. 
Det ställer krav på organisationen och kompetensen hos oss alla, det känner du också väl till som arbetar i
skolan.
I våras hade vi inplanerad kompetensutveckling med SPSM som vi tyvärr fick ställa in, det jag vill säga är att
vi är medvetna om att kompetensutveckling behövs.
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I kommunen arbetar vi aktivt med att utbilda all personal i vägledande samspel och vi har snart genomfört
två kurser på Hidinge skola under det här året. Vi har en skolpsykolog som vi anlitar, han har till uppgift att
göra klassobservationer, handleda pedagoger och deltar på ett antal EHM (elevhälsomöten) med god effekt
i organisationen. Med det vill jag säga att vi gör insatser för att öka kompetens och skapa mer tillgängliga
lärmiljöer för eleverna.
Avslutningsvis vill jag nämna att vi har diskuterat att eventuellt ha ett digitalt föräldramöte och beslut
kommer vi att ta nästa vecka om detta.

Önskar dig en trevlig helg

 
Med vänlig hälsning
Björn Ekedahl
Rektor
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Från: Hannah Norden [mailto:hannahnorden@hotmail.com] 
Skickat: den 12 november 2020 10:57
Till: Monica Skantz <monica.skantz@lekeberg.se>
Kopia: Björn Ekedahl <bjorn.ekedahl@lekeberg.se>
Ämne: Oro kring arbetet på Hidinge skola
 
Hej Monica!

 

Jag heter Hannah Nordén och jag jobbar som speciallärare på Brickebackens grundskola så vi har träffats
när du var tillfälligt förordnad som rektor för oss en kort tid. 

Nu hör jag av mig i egenskap av förälder till barn på Hidinge skola. Vi har haft en väldigt turbulent höst där i
åk 4 med 3 lärare som har slutat sedan augusti. 2 lärare i klass 4E och en i klass 4 F. Detta har ju förstås
skapat en osäkerhet och i många fall en otrygghet hos barnen. Särskilt hos de barn med NPF som har stort
behov av trygghet fasta rutiner. Nu menar även Björn att han även vill fasa ut den lärarassistent som är
tillsatt för dessa barn som i dagsläget är den enda trygga punkt som barnen i denna oroliga tid har kvar pga
ekonomi. Just nu har de lappat ihop klassens lektioner med många olika lärare och det är endast
lärarassistenten som följer klassen under den största delen av skoldagen.

Jag jobbar ju dagligen med barn i behov av särskilt stöd och har nära följt våra vänner som har två barn
med autism på skolan, och deras kamp för att de barnen ska få det stöd de behöver ofta utan tillräcklig
förståelse. Varav en av pojkarna nu har fått byta skola för att få det stöd han behöver. Jag ser även hur de
barn med ADHD och autism i klass 4E nu far illa av den organisation som faller. 
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Utav det jag har sett så saknas ännu tillräcklig kunskap om barn med NPF och möjligheten att tillgodose
deras behov på Hidinge skola och det krävs en kompetensutveckling och kollegiala samtal för att stötta
personalen i hur de kan utveckla kunskapen runt dessa barns behov.

Utöver den brist jag ser i bemötandet av barnen med NPF ser vi nu också en bristande organisation och att
något felar då personal slutar på löpande band. Eftersom jag inte har insikt i hur arbetsmiljön ser ut inifrån
på Hidinge skola kan jag inte säga vad det beror på, men detta behöver du följa upp.

Vi är många föräldrar som har hört av oss med oro till Björn och velat ha ett föräldramöte och klarhet i vad
som händer men utan resultat, så nu hör jag av mig till dig med önskan om att du tar och hör av dig till
Björn och ser vad de behöver för att komma tillrätta med problemen.

Finns det något som vi som föräldrar eller jag som speciallärare/specialpedagog kan hjälpa till med så är du
varmt välkommen att höra av dig!!

 

Jag bifogar en kopia till Björn så han får kännedom om att vi har hört av oss till dig. 

 

Med vänliga hälsningar

Hannah Nordén

Speciallärare och mamma till Hilma i klass 4 E på Hidinge skola
 

Från: Björn Ekedahl <bjorn.ekedahl@lekeberg.se>
Skickat: den 28 oktober 2020 14:43
Till: Hannah Norden <hannahnorden@hotmail.com>
Ämne: SV: Information till er vårdnadshavare 
 
Hej Hanna

Tack för ditt mail och engagemang, det värdesätter jag!

Vi har gjort en analys på alla skolor i kommunen vad avser elevers behov av extra stöd/resurser och det är lämnat till
förvaltningen för vidare handläggning i precis det syftet som du anger. Ni får gärna ta kontakten med politiken och
framföra era synpunkter och tankar.

I skolan har vi uppgift att arbeta med vår organisation så vi kan lösgöra mer resurser och det försöker vi göra så gott vi
kan. Mitt i en termin är det svårt att skruva på vissa saker i organisationen men som sagt vi gör så gott vi kan.

När det gäller föräldramöte kommer vi inte att genomföra något fysiskt möte just nu och det har att göra med de
restriktioner som vi har när det gäller Covid-19.
Vi återkommer om det blir aktuellt att genomföra det i digital form.

Med vänlig hälsning
Björn Ekedahl
Rektor
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-----Ursprungligt meddelande-----
Från: Hannah Norden [mailto:hannahnorden@hotmail.com] 
Skickat: den 28 oktober 2020 09:45
Till: Björn Ekedahl <bjorn.ekedahl@lekeberg.se>
Ämne: Information till er vårdnadshavare

Hej Björn!

Detta är oerhört tråkiga nyheter och vi vill ha ett föräldramöte där du presenterar situationen för alla och där vi kan se
hur vi kan gå vidare. Vi hjälper gärna till att argumentera med politiker om ni behöver mer resurser till skolan!

Jag vet att vi har flera barn med NPF i klassen och där behövs fasta lärare, en trygg bas och tillräckligt med assistenter
för att trygga deras utveckling och även ge övriga barn en lugn studiero. 

Jag hörde av Kia att ni planerar att fasa ut Malin från klassen och detta är just nu den enda fasta punkt klassen har. 

Enligt skollagen kap 3 paragraf 2 vet du ju förstås att ALLA barn oavsett diagnos ska ges den ledning och stimulans
de behöver för att utvecklas så långt som möjligt enligt utbildningens mål. 

Detta är något som skolan med hjälp av kommunen enligt lag är ålagda att göra och inget som styrs av ekonomi.
Krävs det mer resurser så är du tvungen att söka mer pengar från kommunen.  

Återkom gärna med datum för föräldramöte

Med vänliga hälsningar
Hannah Nordén
Mamma till Hilma och speciallärare

________________________________________________________________________________________________
Från: Ekedahl, Björn[bjorn.ekedahl@lekeberg.se]
Skickat: 23.10.2020

Skickat till: 4E 

Hej 
I bifogad fil finner ni den information som jag vill delge er. 

Önskar er en trevlig helg 
Björn Ekedahl 
Rektor 
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Ekedahl, Björn 
Hidinge skola 
skickat från Infomentor

Skickat från min iPhone


